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 הספות הישנות הפכו לחדשות תוך שעה בלבד! את הקסם הזה עשה אדי, מ"אגם".

סתם מצאתי אותו באינטרנט. הוא היה מאוד ענייני בטלפון. קבענו, הגיע בזמן בדיוק, עשה עבודה סופר מקצועית 

)הספות היו עם כתמי שתן מהנכדים, כתמי צבע ממשחות לטוסיק וסתם טינופת שהצטברה בעשר שנים!(. לא 

 ברור למה לא חשבתי על זה קודם. 

 בודה, אבל אני בהחלט יכולה להמליץ על אדי: מקצועי, אמין ומחיר מצוין!אני לא יודעת איך אחרים עושים את הע


